
Geachte mijnheer Janssen, 

Graag vraagt Volleybal Combinatie Mariaberg uw aandacht voor een door ons ervaren 

onrechtvaardigheid in de berekening van de huurtarieven voor de nieuwe Geusselthal. 

Als gevolg van het gemeentelijke streven naar een 'eerlijke en transparante' structuur van de 

verhuurtarieven blijkt dat wij voor de (seizoens-)huur van twee van de vier volleybalvelden 

op de vrijdagavond (exact de halve hal) tweederde van de hal moeten huren en betalen. In 

eenderde hal (één basketbalveld) liggen maar twee onbruikbare stukken van twee 

volleybalvelden; in tweederde hal (twee basketbalvelden) krijgen we naast twee 

volleybalvelden ongevraagd nog twee onbruikbare stukken van de twee andere 

volleybalvelden. 

Wij ervaren deze grondslag voor de verhuur niet als 'eerlijk' maar als onrechtvaardig. Wij 

herinneren u eraan dat in de Sportnota 2020 'Mee(r)bewegen' volleyballers expliciet worden 

genoemd als de sporters die het meeste voor hun faciliteiten moeten betalen: € 152,10 per lid 

per seizoen. Het hierboven beschreven systeem van verhuren zal die financiële last voor onze 

leden nog verder verzwaren. 

Wij hopen dat u kunt bevorderen dat u voor ons en andere volleybalverenigingen de kosten 

van de huur van de halve nieuwe Geusselthal worden berekend op basis van de halve hal in 

plaats van tweederde hal. En eigenlijk vinden wij dat het mogelijk moet zijn om in de hal ook 

één volleybalveld (bij) te huren. 

Met een vriendelijke groet, 

namens het bestuur van VC Mariaberg, 

Donnée van Neer en Luis Santos Pereira, 

voorzitters VC Mariaberg 

 


